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PROTOKÓŁ nr 7/22 
z posiedzenia Komisji Doraźnej ds. Budowy Zbiornika Małej Retencji w Kurowie 

odbytego w dniu 28 lipca 2022 r. w trybie zdalnym, 
pod przewodnictwem Pana Tomasza Akulicza 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Akulicz Tomasz – przewodniczący Komisji  
2. Gęsiak Andrzej 
3. Grajnert Tomasz 
4. Kaftan Sławomir  
5. Psuja Wojciech 

 
Lista obecności stanowi zał. nr 1. 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Informacja o sporządzonym protokole nr 6/22 z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
3. Informacja o sporządzonej dokumentacji hydrologicznej  dla inwestycji budowy zbiornika 
małej retencji w Kurowie 
4. Wnioski, zapytania radnych. 
5. Zakończenie posiedzenia.  
 
Porządek obrad stanowi zał. nr 2 do protokołu.  
 

Punkt 1 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz dokonał otwarcia posiedzenia komisji oraz stwierdził 
prawomocność obrad - na stan 5 członków, obecnych 5.  Zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi do 
porządku obrad, zał. nr 2? Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że porządek obrad został przyjęty 
przez komisję.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 2 
 

Informacja o sporządzonym protokole nr 6/22 z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi do sporządzonego protokołu? 
Nikt się nie zgłosił. 
 
Informacja o sporządzonym protokole została przyjęta przez Komisję. 
Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 3 
 
Informacja o sporządzonej dokumentacji hydrologicznej  dla inwestycji budowy zbiornika 
małej retencji w Kurowie, zał. nr 3. 
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Przewodniczący Tomasz Akulicz powiedział, że dokumentacja jest bardzo obszerna i jest 
dostępna w biurze Rady. Ekspertyzę wykonywała firma z Wrocławia. Dodał, że zwołał 
posiedzenie z uwagi na to, że chciałby przesłać dokumenty profesorowi . 
Wyraził nadzieję, że uda się zrealizować ten zbiornik, ponieważ jest to możliwe od strony 
technicznej. Pozostaje tylko pozyskać środki i mieć pewność, że opracowania są prawidłowe. 
Dodał, że chciałby uzyskać zgodę od Komisji na przesłanie dokumentacji prof. . 
Wskazał, że dokumentacja geologiczna była przekazana profesorowi. Czy członkowie komisji 
wyrażają zgodę na przesłanie dokumentacji prof.  w celu konsultacyjnym?    
 
Radny Tomasz Grajnert powiedział, że jest za przesłaniem ww. dokumentacji. Uznał, że 
Burmistrz powinien się wypowiedzieć w tym temacie, czy będzie walczył o dofinansowanie, 
żeby powstał zbiornik. Zasugerował, aby przewodniczący na posiedzeniu Rady zapytał 
Burmistrza, co myśli w tym temacie.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz powiedział, że chciałby już dziś przesłać dokumentację, by na 
sesji w sierpniu mieć informację co należy uzupełnić i zmienić. Stwierdził, że na kolejnym 
posiedzeniu komisja przegłosuje wniosek do Burmistrza.  
 
Radny Wojciech Psuja wyraził radość z faktu, że taka komisja powstała. Podkreślił, że widać 
efekty jej pracy. Życzył, aby inwestycja została zrealizowana.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz wyraził nadzieję, że uda się do końca kadencji rozpocząć tę 
inwestycję. Zapytał, czy udało się połączyć radnemu Gęsiakowi?  
 
Radny Andrzej Gęsiak powiedział, że miał problemy techniczne i nie bardzo wie, co było 
mówione.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz powiedział radnemu Gęisakowi czego dotyczyła dyskusja. 
 
Radny Andrzej Gęsiak powiedział, że jest za przekazaniem dokumentacji.  
  
Przewodniczący Tomasz Akulicz złożył wniosek, aby dokumentacja została przesłana 
profesorowi  celem sprawdzenia kompletności tej dokumentacji i naniesienia 
ewentualnych uwag. Zarządził głosowanie: kto jest za wnioskiem, kto jest przeciw, a kto 
wstrzymał się od głosu?  
 
 W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach za) przyjęła ww. wniosek.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono.  
 

Punkt 4  
 

Wnioski, zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś ma jakieś zapytanie/wniosek? Nikt się nie 
zgłosił.  
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Więcej uwag nie stwierdzono.  
Punkt 5 

 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

Przewodniczący Komisji doraźnej  
ds. budowy zbiornika małej retencji w Kurowie 

 
                 Tomasz Akulicz  

Protokołowała: 
 
Agnieszka Badera  

 


